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Abstract (en)
A driven running gear is provided for urban tram carriages having an extremely low floor which is preferably accessible with one step, it being
possible to use said running gear without substantial changes for different track gauges. For this purpose, a swivellable wheel unit (1) and a driving
motor (3) and a gearing (2) which connects the wheel unit (1) to the driving motor (3) are arranged on longitudinal carriers (10) of the undercarriage
frame, the cross carrier (4) having a length which gives rise to the track gauge of the running gear. <IMAGE>

Abstract (de)
Für Stadtbahnwagen mit einem extrem niedrigen, vorzugsweise einstufig zugänglichen Fußboden wird ein angetriebenes Fahrwerk geschaffen,
das ohne wesentliche Veränderungen für unterschiedliche Spurweiten verwendbar ist. Dazu sind an Längsträgern (10) des Fahrwerkrahmens eine
schwenkbare Radeinheit (1) sowie ein Fahrmotor (3) und ein die Radeinheit (1) mit dem Fahrmotor (3) verbindendes Getriebe (2) angeordnet, wobei
der Querträger (4) eine die Spurweite des Fahrwerkes erbringende Längs aufweist.
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